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为客户提供品质优良的产品与服务

To provide customers with 
superior products and services



Gettel is a national high-tech enterprise focusing on the research and development, production and sales of flexible 
packaging film substrate. Products are widely used in food and beverage, tape, clothing, consumer electronics, daily 
chemical supplies, tobacco and other fields. It is the preferred material for printing composite, laser anti-counterfeiting, 
product labels, food packaging, home decoration and electronic product protection, and is a well-known enterprise in the 
world film industry.

So far, Gettel has built seven production bases in Zhejiang, Jiangsu, Anhui, Liaoning, Chongqing and Guizhou provinces. 
Now has 16 BOPP lines and 1 BOPA line AUTOMATIC production line and testing equipment, the products are sold to 
more than 30 provinces, autonomous regions, and exported to Southeast Asia, Europe and the United States and Africa 
more than 50 countries and regions.

Gettel is seeking innovation and breakthroughs from a global perspective, continuously promoting the value creation of the 
new packaging material industry, and creating a greener, healthier and sustainable future for the world.

To be a trustworthy and admirable 
film manufacturing company

成为一家值得信任的令人尊敬的
薄膜制造商

安徽金田高新材料股份有限公司(简称金田新材), 是一家专注于软包装薄膜基材研发、生产与销售的国家高

新技术企业。产品广泛应用于食品饮料、胶带、服装、消费电子、日化用品、烟草等领域, 是印刷复合、

激光防伪、商品标签、食品包装、家居装饰以及电子产品保护的首选材料, 是世界薄膜行业知名企业。

迄今为止，金田新材已在浙、苏、皖、辽、渝、黔六省建成七大生产基地，现拥有16条BOPP和1条

BOPA全自动生产线及检测设备，所生产的产品销往全国30多个省市、自治区，并出口东南亚、欧美和非

洲等50多个国家和地区。

金田新材正以全球化视野寻求创新与突破，持续推进包装新材料产业的价值创造，为世界打造一个更加绿

色、健康和可持续的未来。

7大生产基地

( 2 BOPP LINES  1 BOPA  LINE )

大生产基地7 条BOPP线16 3条CPP线 1条BOPA线




















































































